

親愛的顧客 您好:

感謝您對於晶璽商旅的支持與愛護，我們即將推出"2020夏季優惠專案"，晶璽商旅是您商務洽公及觀光旅遊之住宿首選，我們將竭誠為您提供最優質的服務。

Dear Guest,

Thank you for choosing AT Boutique Hotel. You are our valued guest for past years, we would like offer "2020 Special Summer Promotion" for you. AT Boutique is your business and sightseeing tour of the first choice, we will be happy to provide you with the best quality service.

| 房型 Room Type | 訂價 Tariff | 平日價 Low Season | 假日價(週五、週六) High Season | 備註 Remark |
|------------------------------------|--------------|-------------------|---------------------------|------------------------|
| Standard Single 標準單床房 (無窗房型) | NTD5,000+10% | NTD2,300 NET | NTD2,600 NET | Incl. 1-2BF 含一至兩客早餐 |
| Standard Twin 標準雙床房 (無窗房型) | NTD5,500+10% | NTD2,300 NET | NTD2,600 NET | Incl. 1-2BF 含一至兩客早餐 |
| Superior Single 高級單床房 | NTD6,000+10% | NTD2,600 NET | NTD2,900 NET | Incl. 1-2BF 含一至兩客早餐 |
| Superior Twin 高級雙床房 | NTD6,600+10% | NTD2,600 NET | NTD2,900 NET | Incl. 1-2BF 含一至兩客早餐 |
| Deluxe Single 晶璽商務房 | NTD7,700+10% | NTD3,300 NET | NTD3,600 NET | Incl. 1-2BF 含一至兩客早餐 |

Additional Information (說明事項)

- 以上優惠房價已含10%服務費及5%營業稅金。
Above room rates are inclusive of 10% service charge and 5% government tax.
- 飯店恕無提供加床及嬰兒床服務。
Baby crib and extra bed is unavailable for the room type as above mentioned.
- 假日價:住宿期間逢週五、週六每房每日加價NT\$300元。
During Stay for Friday / Saturday ,the room rate will increase NTD 300 per each room night.
- 每房入住人數限制兩位;早餐客數依實際入住人數提供。
Limited stay for two adult / per room; Breakfast is provided according to the actual occupancy.
- 免費使用客房內寬頻網路和無線網路。
Complimentary broadband Internet access and Wi-Fi.
- 飯店辦理入住時間為當日下午 15:00 之後，退房時間為中午 12:00 之前。
Hotel Check in at 15:00pm, Check out time at 12:00 noon.
- 活動優惠期間為 2020 年 06 月 01 日起至 2020 年 08 月 31 日止。
The Promotions discounted effective from June. 1, 2020 to August. 31, 2020.

Guarantees / Cancellation Policy (訂房保留與取消規定)

- 所有訂房必須提供訂房保證,因此須提供信用卡卡號和有效期限回傳。
All reservations need to guarantee. So need credit card No.& Expired date.
- 所有無保證訂房將保留至抵達飯店日期的前三天,若非事先告知,否則若於三日內無故取消訂房將會酌收取消費用。
All reservations that are not guaranteed will be held until 72 hours on the day of arrival unless prior arrangements have been made. A one-night room charge will as no-show charge will be claimed.

晶璽商旅 AT Boutique Hotel
業務部 張啟隆 Jasper
TEL : 886-2-2345-9777 FAX : 886-2-2720-3000
E-mail:atsales@at-boutique-hotel.com



110 台北市信義區信義路四段 468 號 3 樓 / 3F., NO.468, Sec. 4, Xinyi Dist., Taipei City110, Taiwan